

昆明 8D Yunan Discover Kunming to Sha

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

◆ 全程无购物

昆明

- . 石林风景区
- . 斗南花市
- . 金马碧鸡坊、南屏步行街、南强街集市
- . 昆明地标式商圈——王府井购物中心
- . 昆明老街:钱王街、酒杯楼, 百年福林堂、马家大院(外观)

大理

- . 洱海生态廊道 S 弯
- . 大理古城、洋人街

丽江

- . 丽江古城
- . 玉龙雪山风景区
- . 《印象丽江》歌舞表演
- . 主峰冰塔林大索道: 故有
- "绿雪奇峰",雪不白而绿,蔚为奇观

香格里拉

- . 松赞林寺
- . 龟山公园、转经筒
- . 小中甸先锋书局



风味餐

昆明: 宜良烤鸭、过桥米线 大理: 白族风味+乳扇

丽江: 雪山自助豪华小火锅(RMB108/人)

纳西农家宴+丽江粑粑 香格里拉:藏香猪小火锅风味



住宿

全程当地 5 星标准酒店

昆明: 西部智选假日酒店/同级

大理: 三塔苑苍山花园酒店/亚朵酒店(三 月街店)/同级

丽江: 国际大酒店/滇菌王希丽酒店/同级香格里拉(供氧房):

兰欧国际酒店/智选假日酒店/同级

☞ 必须自费项目

《大理理想邦-圣托里尼+含上下电瓶车+精美茶点+旅拍赠送3张精修电子照)》+《虎跳峡+上下扶梯》+《自助餐》=RMB680/成人(小孩身高1米以下RMB450/人)



第一天: 新加坡 + 昆明 宜良 (晚餐) 今天齐集樟宜国际机场, 乘搭国际航空飞往春城昆明。晚餐后, 乘车至宜良酒店入住酒店

第二天: 宜良日石林日昆明(1.5HR)

(早/午/晚餐)

早餐后,石林风景区(含电瓶车),是我国著名的旅游胜地,也是世界闻名的喀斯特地区之一,被人们赞誉为"天下第一奇观".午餐后,乘车返回昆明,参观金马碧鸡坊、南屏步行街,昆明地标式商圈——王府井购物中心,尽享购物乐趣~前往1901 滇越铁路火车头为文化主题的

集市-【南强街集市】,感受昆明生活的烟火气

第三天: 昆明 图大理(5HR) (早/午/晚餐) 早餐后, 乘 车前往大理,加点: 打卡大理新晋 网红必打卡-【大理理想邦-圣托里尼】(含上行 电瓶车+精美茶点+旅拍赠送3张精修电子照), 洱海生态廊道S弯,打开大理洱海最舒服的方 式: 可以悠闲地对着洱海发呆,可以在洱海边 漫步,晚餐后,入住酒店休息

第四天: 大理 看格里拉(4HR)

(早/午/晚餐)

早餐后,乘车至香格里拉,途中加点:游虎 跳峡(含上下扶梯),午餐后,前往参观由 三栋传统藏房改造而来藏于田野中的精神原 乡-小中甸先锋书局,随后打卡-香格里拉大 经幡,游独克宗古城、龟山公园,龟山公园建 于康熙年间,此园依山而建,世界最大的转经 筒为公园里最具特色的建筑.晚餐后,入住酒店休息

第五天: 香格里拉 丽江(3HR)(早/午/晚餐)早餐后,您将游览**松赞林寺**,松赞林寺依山而建,远望与拉萨布达拉宫颇有些相似,因其规模宏大,故有"小布达拉宫"的美誉.+远眺**拉**

姆央措湖,午餐后,乘车至丽江,前往有着 800 年历史的**丽江古城,四方街**,古城的建 筑历经无数朝代的洗礼,饱经沧桑它融汇了 各个民族的文化特色而声名远扬。

第六天:丽江 (早/午餐/-)

今天将前往**玉龙雪山**,是丽江最著名的景点之一,也是纳西族心中的神山,我们将**乘大索道登上玉龙雪山主峰冰塔林**,冰川公园是由冰川侵蚀而成的石洞、石穴组成的公园,是第四纪冰川形成的地貌遗迹,有"卢塞恩玻璃宫"之称。游览**蓝月谷(不含电瓶车),白水河,甘海子。**接着观看由张艺谋倾情打造的**《印象丽江》**歌舞表演。*注明:*

- 1.《印象丽江》为赠送内容,故如因演出方原因停演,旅行社将无法做出任何补偿。
- 2、如冰塔林索道遇到索道检修或风过大停运,则更改为云杉坪小索道+栈道电瓶车。

第七天: 丽江 《 昆明 (3HR) 《 早/午/晚餐》 早餐后,乘车前往昆明,途经大理游览大理古城(不含电瓶车),洋人街。 大理古城是古代南诏国和大理国的都城。之后昆明,

晚餐:加点:自助餐

第八天: 昆明→新加坡 (早/午餐) 早餐后,亚洲最大鲜花交易市场一斗南花市, 午餐后,参观游览昆明老街,在这里可以看 到老昆明的缩影: 钱王街、酒杯楼,百年福 林堂、马家大院(外观),街区共有六街十 巷,大量保存了清代和民国时期的特色民居 建筑、老商号等,别有一番历史韵味。 当天返回美丽的家园新加坡。

注明:如是早班机航班,早餐打包,前往机 场返回新加坡



TOUR HIGHLIGHTS!

No Shopping Tour

Kunming

- **Shilin Stone Forest**
- **Dounan Flower Market**
- Golden Horse and Jade Rooster Archway Nanping Pedestrian Street, Nanqiang Street Market
- Wangfujin Shopping Mall
- **Kunming Old Street**

Dali

- **Erhai Lake Ecological Corridor**
- Dali Ancient Town, Foreigner Street

LiJiang

- Lijiang Ancient town
- Jade Dragon Snow Mountain
- **Blue Moon Valley**
- Impression of Lijiang Show

Shangri-La

- **Songzanlin Monastery**
- Guishan Park, World's Largest Prayer
- Xiaozhongdian Pioneer Bookstore



MEALS INCLUSION

- **Kunming: Yiliang Roast Duck**
- **Cross-Bridge Rice Noodles**
- Dali: Bai Cuisine + Rushan (Rushan Rice
- Lijiang: Snow Mountain Buffet Deluxe Hot Pot (RMB 108/person), Naxi Farmhouse Dinner + Lijiang Baba (Flatbread)
- Shangri-La: Tibetan Pork Hot Pot



ACCOMMODATION

Local 5☆hotel

- Kunming: Holiday Inn Express/Weiju **Golden Eagle Hotel or similar**
- Dali: San Ta Yuan Hotel or similar
- LiJiang: International Hotel or similar
- Shangri-La: (Oxygen Room) Lan Ou International Hotel or similar

Compulsory Tour

The Santorini of Dali + Electric Car Ride + Exquisite refreshment + 3 complimentary digital photo + Tiger Leaping Gorge + Escalator + Buffet = RMB 680/adult (Children under 1 meter tall are RMB 450/person)



DAY 1: SINGAPORE→KUNMING # YILIANG Today, we will gather at the International Airport for our flight to the City of Spring-Kunming. After dinner, we will check in to the hotel.

DAY 2: YILIANG 🛱 STONE FOREST KUNMING (1.5H) (B/L/D)

After breakfast, we'll visit the Stone Forest Scenic Area (includes eco car), a renowned tourist destination in China and one of the world's most famous karst regions. After lunch, we'll return to Kunming by bus and visit the Golden Horse and Jade Rooster Archway, Nanping Pedestrian Street, and enjoy shopping at Wangfujing Shopping Center, Kunming's landmark shopping district. We'll also visit the Nanqiang Street Market, a market themed after a 1901 Yunnan-Vietnam Railway locomotive, to experience the vibrant atmosphere of Kunming life.

DAY 3: KUNMING A DALI (5H) (B/L/D)

After breakfast, we'll travel to Dali by bus. Compulsory Tour: a visit to Dali's Social Media Hot Spot-[The Santorini of Dali] (includes ascending electric car, exquisite refreshments, and three complimentary digitally retouched photos). The Erhai Lake Ecological Corridor's Sbend is the most comfortable way to explore Dali's Erhai Lake. Enjoy a leisurely gaze at the lake and a stroll along its shores. After dinner, check in to your hotel and rest.

DAY 4: DALI # SHANGRI-LA (4H) (B/L/D)

After breakfast, we'll drive to Shangri-La. We'll visit Tiger Leaping Gorge (including escalators). After lunch, we'll visit Xiaozhongdian Pioneer Bookstore, a spiritual home hidden in the countryside, renovated from three traditional Tibetan houses. Photo stop at the Grand Shangri-La Prayer Flags. We'll also visit Dukezong Ancient Town and Guishan Park. Built during the reign of Emperor Kangxi, the park is nestled against the mountainside and boasts the world's largest prayer wheel, its most distinctive feature. After dinner, we'll check in at the hotel.

DAY 5: SHANGRI-LA # LIJIANG (3H) (B/L/D) After breakfast, you will visit Songzanlin

Monastery, which is nestled against a

mountainside and bears a striking resemblance to the Potala Palace in Lhasa. Due to its grand scale, it is known as the "Little Potala Palace." Overlooking Lhamoyangcuo Lake, you will then travel to Lijiang by bus and visit the 800-yearold Lijiang Old Town and Sifang Street.

DAY 6: LIJIANG (B/L/-)

Today we'll travel to Jade Dragon Snow Mountain, one of Lijiang's most famous attractions and a sacred mountain for the Naxi people. We'll take the cable car up to the summit of Jade Dragon Snow Mountain's main peak, the Ice Tower Forest. Glacier Park, a collection of caves and grottoes carved by glacial erosion. Additional highlights include a visit to Blue Moon Valley (not include eco-car) and Baishui River 、 Ganhaizi Lake. We'll then enjoy the song and dance performance "Impression Lijiang," created by Zhang Yimou. Note:

- 1. "Impression Lijiang" is a complimentary program. Therefore, if the performance is canceled due to reasons attributable to the organizer, the travel agency will not provide any compensation.
- 2. If the Ice Tower Forest Cableway is suspended for maintenance or due to strong winds, the Yunshanping Cableway and plank road electric car will be used instead.

DAY 7: LIJIANG A KUNMING (3H) (B/L/D) After breakfast, we'll travel by bus to Kunming, passing through Dali to visit Dali Ancient Town (excluding electric carts) and Foreigner Street. Then enjoy the Buffet(compulsory tour) for

DAY 8: KUNMING >> SINGAPORE (B/L)

After breakfast, we'll visit Dounan Flower Market, Asia's largest flower market. After lunch, we'll explore Kunming Old Street, where we'll see a miniature version of old Kunming: Qianwang Street, Jiubei Tower, the century-old Fulin Hall, and the exterior of the Ma Family Courtyard. The street, comprised of six streets and ten alleys, houses a rich tapestry of traditional Qing and Republican-era residential buildings and old shops, creating a unique historical atmosphere. After which, we'll return to our beautiful home, Singapore.



REMARKS:

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!

祝君旅途愉快!!!